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Abstract (en)
[origin: ES482258A1] Device for transferring an invalid from his invalid chair to a motor vehicle, and conversely, while staying on his seat, wherein
the seat of the invalid chair is removably mounted on an undercarriage having two bearing back-wheels and two steering front wheels. The motor
vehicle has a pair of arms which are extensible towards the outside and retractable inside of the vehicle and are also vertically movable. The arms fit
into female slippers on the removable seat to effect the transfer of the seat to the vehicle.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif permettant d'opérer le transbordement d'un handicapé physique de son fauteuil roulant a un véhicule automobile
et réciproquement, en le maintenant dans son siége. Le fauteuil roulant est muni a cet effet d'un siége amovible (1b) dont le transfert est réalisé au
moyen d'une paire de bras solidaires du véhicule automobile (18), extensibles vers I'extérieur et rétractables vers l'intérieur de celui-ci et également
mobiles verticalement, qui sont constitués par des glissiéres télescopiques paralléles (19) mues par des vérins (22) et qui viennent s'embofter avec
d'autres glissiéres (14) fixées au siege.
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